
V ZADVORU JE USTANOVLJENO

Novo športno društvo
V nedeljo, 15. novembra je komisija za šport in rekreaeijo pri

KS Zadvor sklicala ustanovno skupščino novega športnega
društva Zadvor. V prostorih KS se je zbralo nekaj manj kot 30
Ijubiteljev športa in gostov, med njimi tudi predsednik OZTKO
Jaka Matičič. Marljivi športni delavcc Milan Bricelj in člani ini-
ciativnega odbora so za ustanovno skupščino društva pripravili
v.so polrebno dokumentacijo in i/črpna poročila o dosedanjem
delu športnih sekcii v okviru komisije pri KS.

Iz poročil je bilo razbrati,
da je že doslej delalo več sek-
cij, vendar premalo organizi-
rano, tako da teh zunaj KS ni
bilo čutiti dovolj. Doslej so
delovale kot sekcije tri ekipe
v nogometu in košarki, strel-
ska družina Pugled, balinarski
klub. teniška in šahovska sek-
cija. Vedno pa so bila vpraš-
ljiva nabava rekvizitov, sred-
stva za najemnine in stroški
tekmovanj.

Novo društvo pa se bo
vključilo v OZTKO in meni-
jo, da bo odslej lažje organizi-
rati razna športna tekmova-
nja in kriti tudi stroške zanje.
Perspektive za bodoče delo
društva so dobre, kajti pri šoli
sta nova telovadnica in igrišče
za mali nogomet, košarko,
rokomet, odbojko itd. V ok-
viru rekreativnega ccntra, ki
ga je organiziralo Turistično
društvo Zadvor, pa bo tnoč
uporabljati novo dvostezno
balinLšče, prostore v brunarici
za šahovska tekmovanja, tik

zraven nje pa je že doslej
dobro obiskana trimska steza.

Pri nadaljnjem organizacij-
skcm delu novega društva pa
bo treba postoriti še marsikaj.
Posebno bo potrebno veliko
organizacijskega in strokov-
nega dcla, tako da bodo mož-
nosti res izkoriščene. Treba
boorganiziratiše kolesarslvo,
se zavzeti za gradnjo igrišč za
šport in rekreacijo pa še za
marsikaj takega, za kar obsto
je objektivne možnosti.

Na ustanovnem občnem
zboru so izvolili 14-članski
izvršni odbor. Za predsednika
je bil izvoljen prizadevni
športni delavec Milan Bricelj,
za podpredsednika Edo
Lampič, za tajnico Breda Ja-
vornik in za blagajnika Boris
Gašperčič. Izvoljena sta bila
tudi tričlanski nadzorni odbor
in prav tako tričlanska disci-
plinska komisija.

Z delom bodo pričeli takoj.
Želimo jim obUo uspehov!
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